



CHUNG, Tsam In (Sammi)

Hong Kong

PRACTICE AREAS

- Capital markets
- General corporate
- Mergers and acquisitions

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Sammi Chung focuses on U.S. securities law matters in connection with capital markets transactions. She advises clients on a broad range of public and private corporate finance transactions, as well as regulatory and compliance matters.

Ms. Chung has extensive experience representing issuers in initial public offerings on Nasdaq and the NYSE, as well as advising on follow-on offerings, registered direct offerings, and private investments in public equity (PIPEs). Her practice also includes cross-border transactions such as Hong Kong and U.S. IPOs, mergers and acquisitions, and other corporate transactions across the technology, healthcare, construction, consumer products, and retail sectors.

In addition, Ms. Chung regularly counsels listed companies on ongoing regulatory compliance, corporate governance, and SEC reporting requirements.

EDUCATION

City University of Hong Kong, Postgraduate Certificate in Laws, City University of Hong Kong, LL.B.

QUALIFICATIONS

Solicitor of the High Court of Hong Kong

WORKING LANGUAGES

Chinese, English, Cantonese



钟沁妍

香港

业务领域

- 资本市场
- 一般公司事务
- 兼并和收购

工作经历

钟沁妍律师专注于与资本市场交易相关的美国证券法事务，为客户提供广泛的公开及私募融资交易以及监管与合规方面的法律意见。

钟律师在代表发行人于纳斯达克及纽约证券交易所进行首次公开发行方面拥有丰富经验，并就后续发行、注册直接发行及公开上市公司私募投资（PIPE）等交易提供法律服务。其业务亦涵盖跨境交易，包括香港及美国的首次公开发行、并购及其他公司交易，涉及科技、医疗保健、建筑、消费品及零售等多个行业。

此外，钟律师亦定期就上市公司的持续监管合规、公司治理及美国证券交易委员会（SEC）申报要求提供法律意见。

教育背景

钟律师拥有香港城市大学法学士学位及法律专业证书。

执业资格

香港律师执业资格

工作语言

中文、英文、粤语